
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

              Încheiat azi 24.06.2011, cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006.      

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 

31.05.2011 

 Se supune la vot ordinea de zi la care se mai adaugă încă un propiect de hotărâre,  privind 

aprobarea unor măsuri în  cadrul Asociaţiei ECO- METROPOLITAN,  care se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării  bugetului local pe anul 

2011 cu suma de 60.000 lei, lămuriri  acordând dl Torok Ferencz. 

Se supune  la vot proiectul de hotărâre privind aprobare rectificare buget pe anul 2011, cu 

suma de 20.900 lei,  şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobare rectificare buget la Spitalul orăşenesc 

Huedin, cu suma de 101.323 lei lei, lămuriri  acordând dl Torok Ferencz, care  se aprobă în 

unanimitate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local  pe anul 

2011,  cu suma de 20.000 lei  lămuriri  acordând dl. Torok Ferencz şi se aproba in unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre  privind aprobarea deschiderii unui punct de lucru a SC 

Crişul SA la fosta  Central Termică din P.ţa  Republicii 8,  lămuriri  acordând dl. Torok Ferencz şi dl 

Dongolo Csaba,  arătând că este vorba de o staţie de compactare PET-uri. 

Se sprezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea realizării unei racord cablu electric pentru 

viitoarea unitate comercială de tip Peny Marchet,  str. Horea 40, lămuriri  acordând dl Lazăr Ioan . 

 Dl. Torok  Ferencz solicită ca după efectuarea lucrărilor trotuarul să fie refăcut iar d.na Cozea 

Silvia solicită să fie anunţată populatia despre aceste lucrări. 

 Dl. Primar arată că nu a dorit să autorizeze efectuarea lucrării pe trotuarul din str. Horea, însă 

SC Electrica  Huedin a insistat pentru  această soluţie tehnică întrucât cu această ocazie se va rezolva 

problema intreruperii energiei electrice din str. Horea. Menţionează de asemenea că sa  convenit cu,  

constructorul un program cât mai scurt pentru realizarea lucrărilor şi aducerea trotuarului la starea 

iniţială respectiv 5 săptămâni. 

 Dl. Abrudan Sorin  arată că trebuie refăcută rigola din trotuar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  privind aprobarea aderării şi a cotizaţiei la organizaţia 

de Cruce Roşie a Judeţului Cluj, cu  suma de 3500 lei/ an , lămuriri acordând dl. Torok  Ferencz şi 

d.şoara Cozea Marinela, care se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aprobă în unanimitate, privind aprobarea 

modificării Statului de funcţii al Spitalului orăşenesc. 

Se supuune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate Organigrama Spitalului 

orăşenesc Huedin.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate,  privind aprobarea 

prelungirii contractelor de muncă a unui număr de 12 muncitori ecologisti, lămuriri  acordând dl. 

Primar care arată că se vor menţine 12 muncitori ecologişti până la data de  31.12.2011. 

 D.şoara Cozea Marinela apreciază activitatea în domeniul curăţeniei, a muncitorilor ecologisti. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate privind aprobarea unor 

contracte de închiriere pentru amplasamente de pe domeniul public al oraşului Huedin. 

 Dl. Primar arată că este vorba de  spaţii pentru care este platiiă chiria la zi şi dintr-o eroare 

contrtactele au expirat şi nu au mai fost prelungite. 



 Dl.  Handraluca Mircea  menţionează că aceste contracte se vor prelungi în forma veche a 

acestora. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, privind  transformarea postului de arhivar în post cu 

studii medii. dl Torok  Ferencz menţionează că postul de arhivar este important si trebuie să rămână cu 

studii superioare. Dl Primar menţionează că această transformare este doar temporară până la 

pensionarea d.lui Paşcalău Tiberiu, respectiv luna mai 2012. 

Dl. Varga Andrei menţionează că postul respectiv trebuie să rămână la arhivă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 9 voturi pentru şi 4 

împotrivă, 2 abţineri, dl. Drăgan Sandu  şi dl.  Varga Iuliu. 

Se supune la vot şi se aporbă în unanimitate proiectul de hotărâre privind  aprobarea criteriilor 

pentru repartizarea locuinţelor ANL. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind  aprobarea prelungirii  datei de depunere dosare 

ANL , dl.Primar menţionează că nu se mai primesc cereri noi pentru actualele locuinţe,  arătând că, 

criteriile aprobare vor fi transmite la M.D.R.L spre avizare după care vort fi aprobate. Arată de 

asemenea că aceste locuinţe nu sunt locuinţe sociale, regimul lor fiind stabilit de ANL. 

Dl.  Handraluca Mircea  răspunde d.lui Pădurean Răzvan arătând că, criteriile vor fi afişate 

după aprobare. 

 Dl.  Primar acordă lămuriri d.lui Torok arătând că s-a lărgit criteriu privitor la locul de muncă 

până la o rază de 50 Km şi doar pentru judetul Cluj,  cât şi criteriu privitor la domiciliu care nu este  în 

oraşul Huedin,  dar locul de muncă al solicitantului este în oras. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate, privind aprobarea unor 

măsuri al activităţii Asociaţiei Eco- Metropolitan. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă informarea  privind îndeplinirea H.C.L pe luna mai 2011 

Dl.  Drăgan Sandu  menţionează că în ceea ce priveşte terasa amplasată în faţa imobilului din 

P.ţa Victoriei nr. 40 nu s-a păstrat amplasamentul vechi al trotuarului. De asemenea arată că  au existat 

probleme în ceea ce priveşte calitatea apei potabile. 

 Dl. Kovacs  solicită asigurarea pentru producătorii particulari a unor mese în cadrul Halei 

Agroalimentare,  solicitând că în perioada martie- noiembrie legumele şi fructele să se vândă în piaţa 

veche. De asemenea solicită luarea măsurilor pentru preîntâmpinarea scurgeri apei pluviale din str. 

Viilor, cât şi amenajarea unor dale pe trotuarul din str. Fildului. 

 Dl.Primar arată că în zona respectivă este necesară curăţirea şanţurilor, canalizarea străzii 

Viilor cât şi efectuarea unor lucrări de asfaltare la carosabil. Informează de asemenea că în cel mai 

scurt timp vor fi efectuate lucrările de reabilitare a străzilor, Gh Doja, Gării, Izvorului. Zorilor, la 

celelalte 4 străzi finanţate de la Guvern, respectiv str.  1 Mai,  Morii, Târgului, Spitalului, licitaţia 

amânându-se pentru data de 30.08.2011. 

 Dl.  Paşcalău Ionel solicită luarea măsurilor  pentru un cetăţean din str. Viilor care nu-şi curăţă 

şanţul. 

 Dl. Padurean Răzvan   solicită aplicarea unor tarife diferenţiate la locul de vânzare din cadrul 

Halei Agroalimentare. 

 Dl Abrudan Sorin  arată că podeţul din str. Viilor trebuie prevăzut cu grilaj care să permită 

decolmatarea şanţurilor. 

 Dl. Primar arată că va fi reabilitata trecerea de cale ferată din str. Vladeasa către strada 

Fildului. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

 

 

                Preşedinte de şedintă,                                     Secretar,  

                  Buzaş Fekete Maria           Cozea Dan  


